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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok budietowv 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2A2A przedstawiam
nastgpuj4c4propozycjgdoprojektubudZetudotycz4cezadanta;

Remont ulicv Lipnowskiei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadanraprzy planowaniu wydatk6wbie24cych/ maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Illica Lipnowska naleLry do ulic o duzyrn natgZeniu
ruchu, gdy| wszystkieboczneulicewtymrejoniezni4sigl4czqijest ona najbli2szym traklem
komunikacyjnym l4cz4cym ZawiSle z centrum miasta. Dlatego tez, wszelkiego rodzaju ubytki w
nawierzchni powinny by6 usuwane w mozliwie kr6tkim czasie. Niestety stan nawierzchni jest zly, co l4cnie
z uksztaltowaniem terenu, na kt6rym uloZona jest ulica Lipnowska powoduje duhe zagrohenie dla
uczestnik6w ruchu.


